

20180528 Protokoll Styrelsemöte Södra Trögs IK

Närvarande: Henrik Jowilin, Sandra Konkari, Martin Lidberg, Niklas Hallgren, Peter Hedman, Anna Linder, Henry Petersén, Johanna Krantz, Fanny Knutsson

Frånvarande: Petter Hörberg, Thobias Ljungh

§ 43 Mötet öppnades av ordförande

§ 44 Val av sekreterare: Styrelsen valde Sandra Konkari till sekreterare

§ 45 Val av justerare: Styrelsen valde Henry Petersén och Niklas Hallgren till justeringsmän

§ 46 Godkännande av dagordning: Styrelsen godkände dagordningen

§ 47 Föregående protokoll: Föregående protokoll lästes igenom samt godkändes och lades till handlingarna

§ 48 Ekonomirapport

Föreningen har haft mycket utgifter under våren. Fakturor måste skickas ut för tex sponsring och deltagaravgifter så att föreningen inte hamnar på minus. Digital bokföringstjänst via sparbanken är beställd för att kunna sköta bokföringen med en servertjänst. Just nu ser vi bara inkomster som insättning, kassören kan inte se vem som gjort inbetalningen, detta kommer att lösas sig med nya bokföringstjänsten. Mer detaljerad ekonomirapport kommer att ske vid nästa styrelsemöte. Anna Linder utgick från mötet efter denna punkt

§ 49 Grenledarrapport:

- Fotboll Seniorer: Blandade resultat på matcher. Mycket matchspel och lite träningar. Känslan är bra i laget. Till nästa säsong bör matcher läggas på helger istället för vardagskvällar i syfte att öka publiksiffrorna samt att öka marknadsföringen inför hemmamatcherna
- Innebandy senior: Har sommaruppehåll
- P07/08: Det går bra för laget på matcherna. Laget har utvecklat sitt fotbollsspel under säsongen
- F09/10: Har börjat spela sammandrag med goda resultat
- P/F 11: Avslutade vårsäsongen denna vecka. Mellan 12-15 barn som kommer på träningarna
- Idrottslek: Har haft en bra säsong. Avslutade vårsäsongen föregående vecka. Fortsätter till hösten/vintern. Ny rekrytering måste ske vid förskolestarten av 12:or. Ev splittra på 12/13 och slå ihop 13/14 då 14 är en liten årskull jämfört med 12:orna
- Motion fotboll: Spelar årliga Norra- mot Södra Trögds-matchen (29 juni)

§50 Uppföljning/rapport grupper

a) Sponsorgrupp: några nya sponsorer har tillkommit, nya skyltar har kommit upp.

b) Cafeteriagrupp: Henry Petersén och Mattias ?? har bildat en cafeteria-grupp, de tittar på olika alternativ hur cafeteria kan utvecklas, nya förslag presenteras på nästa styrelsemöte. Nya rutiner för cafeteria ska tas fram och presenteras till slutet på juni. Kommunen har lovat att föreningen får färg för att själva måla cafeteria, Enköping städ kan bona golvet utan att det kostar föreningen något.

Hemsida/sociala medier: uppgiften att rensa i medlemsregistret kvarstår fortfarande. Visst arbete med att uppdatera informationen på hemsidan har skett sedan förra mötet.

§ 51 Genomgång information mail brev mm:

Fanny anmäler att hon behöver stöd med vad som ska vidarebefordras och vad som ska tas bort samt vem som ska ha vad gällande e-post. En snabb genomgång genomfördes under mötet

§ 52 Uppföljning /Information

a) Ungdomsgården-Ersättning-inställda möten (Henrik): Inget möte har kunnat genomföras med kommunen ,Daniel Swaling, angående ersättning för ungdomsgården pga dålig respons från kommunens representant. Ungdomsgården har sommaruppehåll i nuläget. Ungdomsgårdsgrupp behöver bildas för att få igång en fungerande verksamhet. Johanna Krantz och Cecila Norling är förslag på att ingå i denna grupp- Henrik Jowilin tillfrågar dessa. Förslag har inkommit att släppa in yngre klasser än årskurs 5 till ungdomsgården, ev ungdomsgårdsgrupp får ta fram ett förslag- men detta ska beslutas av styrelsen.

b) Certifieringen- nästa steg- vilande? (Niclas): Daniel ?? är med på att stötta föreningen med detta. Niklas håller kontakten och följer upp ärendet.

c) Klubbstugan- myror (Henrik): Myrrning sker över tiden för att minska antalet myror. Just nu är läget bra

d) Fotbollstränare (hösten 2018): Ersättare till Niklas Hallgren. Henrik har kontakt med ny intresserad tränare. Mer info kommer på nästa styrelsemöte

§ 53 Diskussionspunkter:

a) 60 års fest - Förslag från Evenemangsgruppen - (Johanna Krantz): Henrik Jowilin kontakar Johanna Krantz och efterfrågar digitalt förslag på planeringen inför 60-årsfesten som styrelsen kan fatta beslut på

b) Cafeteriagrupp: se punkten 50 b

c) Ungdomsgård: se punkten 52 a

d) Sponsorgrupp-Sponsring/stödmedlemmar: Peter Hedman går in och stöttar sponsorgruppen.

e) Renovering cafeteria- projektgrupp? Enligt punkten 50 b

§54 Övriga frågor: Fanny Knutssons pappa kan tänka sig att hålla i pingis-träning om fler intresserade finns. Ny motionsgrupp pingis kan tändas upp om intresse finns. Styrelsen stöttar i så fall med bokande av hall och upprustning av utrustning samt information på laget.se och sociala medier. Fanny får uppgiften att hålla i detta från styrelsen.

§55 Boka och planera nästa möte: Nästa möte måndag 6 augusti kl 19.30-21.00

Agenda inför nästa möte:

- Beslutsunderlag samt planering angående 60- årsfesten (budget, aktiviteter, matalternativ, tid och plats mm)
- Motionsidrott- hur får vi ledare till motionsaktiviteter
- Öppen punkt för uppkomna ärenden

§56 Mötet avslutades av ordförande

Henrik Jowilin, ordförande

Sandra Konkari, sekreterare

Henry Petersén, justeringsman

Niklas Hallgren, justeringsman